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Zarząd Rady Osiedla 
„Żwaków” 
 
 

Protokół Nr 1/2024/Z 
 

z posiedzenia Rady Osiedla „Żwaków” w dniu 31.01.2024r. 
 
 
Obecni: 

Członkowie Rady Osiedla – wg listy obecności stanowiącej zał. nr.1 do protokołu.  
 
Stan na 5 radnych: obecnych: 3 radnych, 
            nieobecnych: 2 radny. 

Pozostali obecni: Marzena Żołna, Monika Moćko 
 
 
Porządek posiedzenia Rady Osiedla: 

1. Otwarcie sesji 
2. Wybory do kolejnej kadencji Rady Osiedla Żwaków. 
3. Budżet Obywatelski 
4. Zamknięcie sesji. 

 
 
Ad 1: 
Sesję otwarła Przewodnicząca Zarządu Barbara Jusiak 
 
Ad 2: 
Barbara Jusiak po rozmowie z wydziałem Obsługi Rady z Urzędu Miasta poinformowała 
obecnych na zebraniu iż wybory do kolejnej rady osiedla odbędą się w Przedszkolu nr 1 
mieszczącego się przy ul. Myśliwskiej. Dzięki temu mieszkańcy będą mieli uproszczony 
dostęp do lokalu wyborczego. Jest to miejsce koło którego przechodzi większość 
mieszkańców wybierając się do sklepu, kościoła czy na spacer. Radni mają nadzieję, że 
wpłynie ten fakt na dobrą frekwencję na wyborach. Obecni na zebraniu dyskutowali jak 
dotrzeć do mieszkańców z informacją o wyborach i zachęceniu mieszkańców do 
kandydowania. Postanowiono stworzyć informacje, plakaty które zostaną umieszczone na 
stronie Żwaków Tychy, oraz na tablicach ogłoszeń. Dodatkowo pojawiać się będą informację 
mi.in. czym zajmuje się Radny Osiedla, dlaczego jest potrzebny, po co jest Rada Osiedla. 
Informacje te będą miały na celu zwiększenie świadomości i wiedzy mieszkańców na temat 
Rad Osiedla. Obecni na zebraniu mają nadzieję, że dzięki temu pojawią się nowi chętni 
mieszkańcy do działań na rzecz osiedla.  
 
Ad 3: 
Zarząd Osiedla Żwaków pragnie wspomóc działania budżetu obywatelskiego, w chwili 
obecnej można oddawać wnioski do Budżetu obywatelskiego na rok 2025. Obecni na 
zebraniu rozmawiali na temat pomysłów do kolejnej edycji budżetu obywatelskiego oraz nad 
informacją mieszkańców, że również mogą składać wnioski ze swoimi pomysłami. Radni 
mieli wiele pomysłów część z nich zostanie zamieniona na wnioski i złożona w wydziale w 
niej bliższych dniach. Niektóre pomysły były planami długotrwałymi więc zostaną podzielone 
na mniejsze i realizowane w kolejnych latach. 
 
Ad 4: 
Sesję zamknęła Przewodnicząca Zarządu Barbara Jusiak 

Przewodnicząca Zarządu 
Jusiak Barbara  
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